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В статье рассматриваются основные подходы к разграничению полномочий органов государственной 
власти центра и провинций в Канаде на основе сравнительно-исторического метода исследования. Ана-
лизируется процесс постепенной трансформации страны от централизованного к децентрализованному 
государству в результате интерпретации норм конституционного характера судебными решениями, по-
влекшими перераспределение полномочий. Исследуются способы решения федерально-провинциальных 
противоречий с использованием нестандартных и разнообразных процедур. 
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The article deals with the main approaches to the separation of powers of public authorities of the center and 
provinces in Canada on the basis of comparative historical research method. The process of gradual transformation 
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of the country from the centralized to the decentralized state as a result of interpretation of norms of constitutional 
character by the judicial decisions which entailed redistribution of powers is analyzed. The ways of solving Federal-
provincial contradictions using non-standard and various procedures are investigated.
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